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摘要摘要摘要摘要： 

对当前大豆种植农户的生产经营意愿状况进行了研究。结果表明:绝大多数大豆种植农户的生产经营意愿并不十

分强烈,只有近1／3的农户表现出了扩大生产经营的意愿。针对大豆种植农户的意愿选择,采用多项Logit模型对

其影响因素进行了深入分析。计量结果表明:影响大豆种植农户生产经营意愿的因素是多方面的,既有户主的个人

因素,也有其家庭因素,还有大豆生产的投入因素。 
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Abstract: 

Farmers′ current will of soybean production was analyzed. Most farmers′ will of soybean production 
is not very strong. Only about 1／3 of the farmers show their willingness to expand production. Using 
a combination of a Multi Logit model, influencing factors of farmers′ will choice were studied. 

Measurement results show that influencing factors of their soybean production will involvemany 
aspects. Personal factors of head of the household, family factors and production input factors all 
influence farmers′ soybean production will.  
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